
 

 

Z á p i s 

z 14. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 16.12. 2015 

 

Zahájeno:  18.05 hod.                                                                                Ukončeno: 19.10 hod. 

 

Přítomni: Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Bc. Robert Hájek, J. Klaška,             

J. Knotek, Ing. M. Komenda, J. Lipták,  Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. Minaříková,    

L. Přichystal, Ing. J. Zemánek  

Omluveni: Mgr. M. Čermáková, Ing. M. Kubeš 

Hosté: M. Ustohalová 

 

    

1. Technický bod 

Starosta obce zahájil 14. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18.05 hodin a přivítal 

všechny přítomné. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední 

desce OÚ Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno 12 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

 

Zapisovatelem byl jmenován Luboš Přichystal a Kateřina Sekaninová. 

Dále starosta obce seznámil zastupitele, že je pořizován zvukový záznam jednání, který slouží 

pro potřebu pořízení zápisu tohoto jednání. 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 

v kanceláři starosty.  

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 11. zasedání 

ZO. Navrženi byli: O. Burda a J. Minaříková. 

 

V 18.07 hodin se dostavil Ing. M. Komenda. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 14. veřejné zasedání ZO Rajhradice pana      

O. Burdy a paní J. Minaříkovou. 

Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Bc. Robert Hájek, J. Klaška,                    

J. Knotek, Ing. M. Komenda, J. Lipták,  Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. Minaříková,    

L. Přichystal, Ing. J. Zemánek 

Proti: 0    

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.1 bylo přijato. 

 

Starosta obce přednesl návrh programu zasedání. 

Program:  

1. Technický bod 

2. Rozpočet na rok 2016 

3. Různé 

4. Závěr 

 

 

 

 

 



Starosta obce přednesl upravený návrh zasedání: 

 

Upravený program: 

1. Technický bod 

2. Rozpočet na rok 2016 

3. Rozpočtový výhled 
4. Různé 

5. Závěr 

 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.2 
ZO schvaluje upravený program dnešního zasedání. 

Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Bc. Robert Hájek, J. Klaška,                    

J. Knotek, Ing. M. Komenda, J. Lipták,  Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. Minaříková,    

L. Přichystal, Ing. J. Zemánek 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

 

Usnesení č.2 bylo přijato. 

 

 

2. Rozpočet na rok 2016 

Starosta obce uvedl, že Návrh rozpočtu byl vyvěšen po dobu 15 dnů na úřední desce. Do 

dnešního dne nebyla vznesena žádná připomínka ze strany občanů ani ze strany zastupitelů.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.3 
ZO schvaluje Rozpočet obce na rok 2016 dle vyvěšeného návrhu rozpočtu obce. Závaznými 

ukazateli jsou paragrafy uvedené v tabulové části materiálu „Návrh rozpočtu“. ZO schvaluje dle 

svých kompetencí vyhrazených zákonem o obcích poskytnutí dotací, peněžitých a věcných darů 

dle návrhu rozpočtu na rok 2016 v té výši a těm fyzickým a právnickým osobám, jaké jsou 

uvedené ve schvalovaném rozpočtu obce. 
Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Bc. Robert Hájek, J. Klaška,                    

J. Knotek, Ing. M. Komenda, J. Lipták,  Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. Minaříková,    

L. Přichystal, Ing. J. Zemánek 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

 

Usnesení č.3 bylo přijato. 

 

Odpisy majetku MŠ 

Účetní M. Ustohalová uvedla, že PO MŠ byla zaslána celková částka 513.000,-Kč dle 

schváleného rozpočtu. Součástí této částky jsou finanční prostředky určené na odpisy 

majetku, které jsou ve výši 7.320,-Kč, dle odpisového plánu. 

 

 

 

 



Usnesení č.4 
ZO schvaluje použití 7.320,- Kč z celkové částky 513.000,-Kč §3111 MŠ na odpisy majetku. 

Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Bc. Robert Hájek, J. Klaška,                    

J. Knotek, Ing. M. Komenda, J. Lipták,  Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. Minaříková,    

L. Přichystal, Ing. J. Zemánek 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

 

Usnesení č.4 bylo přijato. 

 

 

3. Rozpočtový výhled 

Starosta konstatoval, že Rozpočtový výhled zastupitelé obdrželi emailem. Zastupitelstvo má 

povinnost  schválit Rozpočtový výhled za období 2017 – 2019. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.5  
ZO schvaluje Rozpočtový výhled za období 2017 – 2019. 

Pro: 13 - Ing. J. Bednář, Mgr. I. Benadová, O. Burda, Bc. Robert Hájek, J. Klaška,                    

J. Knotek, Ing. M. Komenda, J. Lipták,  Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. Minaříková,    

L. Přichystal, Ing. J. Zemánek 

Proti: 0   

 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

 

Usnesení č.5 bylo přijato. 

 

 

4. Různé 
Starosta poděkoval zastupitelům, členům mysliveckého spolku Svratka Rajhradice, včelařům 

a rybářům, kteří se účastnili brigád na doplnění výsadby stromů a keřů  v lokalitách Habřina a 

Hrubá Louka.  

Starosta uvedl, že v současné době se po obci roznáší zpravodaj s hlavním tématem změna 

odpadového systému. Ing. M. Komenda napsal obsáhlý informativní článek, který podrobně 

popisuje změnu systému nakládání s odpadem v obci Rajhradice. Každá domácnost v obci 

obdržela informativní brožuru a kalendář s vyznačenými daty svozu jednotlivých komodit 

odpadu. Součástí zpravodaje je i registrační formulář, do kterého občané napíší QR kódy 

jednotlivých popelnic a do 15.1.2016 tento formulář doručí na obecní úřad a tímto provedou 

registraci.  

Starosta pozval zastupitele na turnaj ve stolním tenise, který se koná dne 27.12.2015. Tento 

turnaj pořádá J. Knotek spolu s obcí Rajhradice. 

J. Klaška – upozornil na blikající lampy veřejného osvětlení. 

Starosta – vím o tom, již je objednán servis.  

V. Mátl – bude se pokračovat v čištění struh?  

Starosta – prozatím ne, nechal jsem vyčistit jen ucelený úsek v bezprostřední blízkosti vjezdu 

do ulice Za Školou. 

V. Mátl – proč skončila výstavba chodníků v Loučce na ulici Hlavní? 

Starosta -  situaci popisuji ve zpravodaji. 

 



 

5.Závěr 

Na závěr poděkoval starosta zastupitelům za účast a schůzi ZO ve 19.10  hod. ukončil.  

 

 

Zapsal:  L. Přichystal 

  K. Sekaninová 

     

 

 

 

       Ověřil:  O. Burda, v.r. 

       

  L. Přichystal, v.r.       

  starosta obce         

  

         J. Minaříková, v.r. 

            

        

                     


